

LOST

ການສູນເສຍ



ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ້. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂຫລືບັບປຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za

ການສູນເສຍໄປໃນປ່າທີ່ມີສັດຮ້າຍທີ່ຫົວໂຫຍແລະງູທີ່ຕາຍແລ້ວແມ່ນ ໜ້າ
 ຍ້ານກົວທີ່ສຸດ. ການສູນເສຍໄປໃນທະເລຊາຍບ່ອນທີ່ບໍ່ມີນ້ຳ,
 ບໍ່ມີຖະຫນົນແລະບໍ່ມີຄູ່ມື,
 ຈະນຳໄປສູ່ຄວາມຕາຍ. ການສູນເສຍໄປເທິງທະເລທີ່ສູງໂດຍບໍ່ມີເຂັມທິດ,
 ໂດຍບໍ່ມີອາຫານແລະນ້ຳ ອ່າ, ໂດຍບໍ່ມີເຮືອຈັກຫລືພະລັງງານກົນຈັກ,
 ໂດຍບໍ່ມີການປ້ອງກັນຈາກຄວາມຮ້ອນຫລືອາກາດເຢັນກໍ່ຈະເປັນອັນຕະລາຍ.
 ການສູນເສຍໄປໃນເຂດພູສູງປົກຫຸ້ມດ້ວຍຫີມແລະນ້ຳ ອ່າ ກ້ອນ,
 ແມ່ນຄວາມຕາຍແນ່ນອນ. ແຕ່ສິ່ງທີ່ຮ້າຍແຮງທີ່ສຸດແມ່ນການສູນເສຍໄປໃນ
 ໂລກແຫ່ງຄວາມບາບແລະການເຊື່ອມໂຊມ,
 ເພາະມັນນຳໄປສູ່ຄວາມພິນາດທາງວິນຍານ,
 ຄວາມຕາຍແລະນະຣົກ. ຜູ້ຂຽນເພງສັນລະເສີນຂຽນວ່າ
 "ຂ້ອຍໄດ້ຫວົງທາງໄປຄືກັບແກະທີ່ເສຍໄປ" Psalms 119: 176. ແກະ ຈຳ
 ເປັນຕ້ອງມີຜູ້ວັງຫລືພວກມັນຈະຕົກເປັນເຫຍື່ອຂອງຊ້າງ, ໜີ ຫລື ໜາ

ປ່າ. ພວກເຂົາຕ້ອງການຜູ້ລ້ຽງທີ່ແທ້ຄືກັບດາວິດຜູ້ທີ່ຂ້າສິງແລະ
ຫມີ. ລາວເຕັມໃຈທີ່ຈະສູນເສຍຊີວິດຂອງຕົນເພື່ອຜູງແກະ. ພວກເຮົາຕ້ອງກ
ານພຣະເຢຊູ,
ຜູ້ລ້ຽງແກະທີ່ເຊື່ອຖືໄດ້ແລະເປັນຄວາມຈິງທີ່ໄດ້ສະລະຊີວິດຂອງພຣະອົງເພື່ອພ
ວກເຮົາ, ແລະ ນໍາ ພວກເຮົາໄປຫາທັງຫຍ້າຂຽວແລະນໍ້ ົ່າ
ທີ່ງຽບສະຫງົບ. ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວວ່າ, "ຂ້ອຍເປັນຜູ້ລ້ຽງທີ່ດີ,
ແລະຮູ້ຈັກແກະຂອງຂ້ອຍແລະພວກເຂົາຮູ້ຈັກຂ້ອຍ." ໂຍຮັນ 10:14.

ມັນບໍ່ພຽງພໍ ສໍາ
ລັບແກະທີ່ຈະມີຜູ້ລ້ຽງ. ຜູ້ລ້ຽງຕ້ອງເປັນຜູ້ລ້ຽງທີ່ແທ້ຈິງ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ກ່າວກັບ
ເຢເຣມີຢາວ່າ, "ປະຊາຊົນຂອງຂ້ອຍໄດ້ສູນເສຍແກະ,
ຜູ້ລ້ຽງແກະຂອງພວກເຂົາໄດ້ເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາຫຼົງທາງ." ເຢເຣມີ 50: 6.
ຢ່າຕິດຕາມຜູ້ລ້ຽງແກະທີ່ສັດຊື່, ຜູ້ທີ່ເປັນຜູ້ ນໍາ
ຕາບອດ. ຕິດຕາມພຣະເຢຊູຜູ້ທີ່ມາຊອກຫາແລະຊ່ວຍເຫລືອຜູ້ທີ່ຫຼົງທາງ. ລ
າວຈະ ສືບຕໍ່ຊອກຫາແລະຊ່ວຍເຫລືອຜູ້ທີ່ຫຼົງທາງ. ລາວຈະສືບຕໍ່ຄົ້ນຫາ,
ຈົນກວ່າລາວຈະພົບພວກເຂົາ.

ເມື່ອຫລາຍປີກ່ອນຂ້ອຍໄດ້ພົບກັບຜູ້ລ່າສອງຄົນໃນອາຟຣິກາຕາເວັນຕົກສຽງ
ໃຕ້, ເຊິ່ງໃນເວລາດຽວກັນໄດ້ສູນເສຍໄປໃນທະເລຊາຍ
Kalahari. ພວກເຂົາໄດ້ເດີນທາງໄປທະເລຊາຍກັບພັນລະຍາແລະລູກໆຂອງ
ພວກເຂົາຢູ່ໃນລົດເຂັນທີ່ຖືກຕົງມາໂດຍລາ. ມາຮອດພູເຂົາໄດ້ຕັ້ງຄ່າຍທັບເຂ
ົາ. ມີ ຫນຶ່ງ ຊາຍສອງຄົນ, ຜູ້ທີ່ອອກໄປລ່າສັດເພື່ອຫາເກມ,
ໄດ້ພົບເຫັນຮ່ອງຮອຍຂອງຜູງສັດຕູຜູງ. ພວກເຂົາໄດ້ຕິດຕາມສິ່ງເຫລົ່ານີ້ແລ
ະຖືກ ນໍາ ພາໄປສູ່ທະເລຊາຍເລິກແລະເລິກກວ່າເກົ່າ. ຕໍ່ກັບຕອນແລງຜູ້ລ່າ
ທໍາ ອິດໄດ້ຊອກຫາ antelope, ຍິງສອງສາມຄົນ,
ແລະຫຼັງຈາກນັ້ນກໍ່ໄປຊອກຫາຄູ່ຂອງລາວ, ແຕ່ບໍ່ປະສົບຜົນ ສໍາ
ເລັດ. ລ່າອີກຄົນ ຫນຶ່ງ, ໂດຍບໍ່ບອກເພື່ອນຮ່ວມງານຂອງລາວ,
ໄດ້ຕິດຕາມສິ່ງຂອງທີ່ລາວຄາດຫວັງໄວ້, ຈະ ນໍາ ໄປສູ່ຜູງດຽວກັນ.

ໃນຂະນະທີ່ຜູ້ລ່າ ທໍາ ອິດສືບຕໍ່ຊອກຫາເພື່ອນຂອງລາວ, ຄວາມມືດມົວ,
ແລະລາວສູນເສຍທິດທາງທັງ
ຫມົດ. ລາວໄດ້ຍ່າງຜ່ານບ່ອນທີ່ກວ້າງໃຫຍ່ກວ່າເກົ່າໃນຕອນກາງຄືນ,
ຫວັງວ່າລາວຈະເຫັນໄພຂອງຄ່າຍທີ່ຈະພາລາວໄປສູ່ຄວາມບອດໄພ. ລາວຍ່າງ
ຕໍ່ໄປເປັນເວລາສອງມື້ເຊິ່ງ, ຈົນລາວຈົມລົງຫມົດ,

ຫາຍໄປແລະເອົາຊະນະໂດຍການຫົວນໍ້າ. ລື້ນຂອງລາວໃຄ່ແລະມີເລືອດອອກແລະ ຫ້ອຍຈາກບາກຂອງລາວ. ລາວຫາຍສາບສູນແລະຫົວນໍ້າໃນທະເລຊາຍທະເລ ລາຍຮ້ອນ. ນອນຢູ່ໃນສະພາບຄວາມຕາຍນັ້ນລາວໄດ້ທູນຫາພຣະເຈົ້າເພື່ອຂໍ ຄວາມຊ່ວຍເຫລືອ. ລາວບໍ່ສາມາດອະທິຖານ ຄໍາ ອະທິຖານໄດ້ແຕ່ພຣະເຈົ້າ, ຜູ້ທີ່ເຫັນຫົວໃຈຂອງມະນຸດ,

ໄດ້ຍືນສຽງຮ້ອງຂອງລາວ. ທັນໃດນັ້ນນັກລ່າສັດທີ່ ກຳ ລັງຈະຕາຍໄດ້ເຫັນໄມ້ກາງແຂນ, ແລະຈາກໄມ້ກາງແຂນຮ້ອງອອກມາວ່າ, "ຂ້ອຍຫົວນໍ້"

່າ!" ລາວຮູ້ວ່າມັນແມ່ນສຽງຮ້ອງຂອງພຣະເຢຊູ. ມັນໄດ້ຜ່ານໄປທັງຫມົດຂອງ ງລາວຄືກັບພະລັງທີ່ໃຫ້ຊີວິດທີ່ກະຕຸ້ນ. ຄວາມຫົວກະຫາຍຂອງລາວຫາຍໄປເມື່ອ ລາວຮູ້ວ່າພຣະເຢຊູ, ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ, ໄດ້ຮັບຄວາມທຸກທໍລະມານຢູ່ບ່ອນຂອງລາວເທິງໄມ້ກາງແຂນຂອງ Calvary. 1 ຊາເມືອນ 16: 17, ໂຍຮັນ 19: 28.

ລາວໄດ້ຍືນຂຶ້ນຢ່າງສົດຊື່ນຢ່າງສົມບູນ, ຄວາມອິດເມື່ອຍແລະຄວາມອິດເມື່ອຍທັງ ຫມົດ ໄດ້ບ່ອຍໃຫ້ລາວ. ລາວຂອບໃຈພະເຈົ້າທີ່ພະເຢຊູໄດ້ປະສົບສະຖານທີ່ຂອງລາວ, ເພື່ອວ່າລາວຈະໄດ້ຮັບຄວາມສົດຊື່ນແລະຜົ້ນຟູ. ລາວຂອບໃຈພະເຈົ້າດ້ວຍສຸດ ຈິດສຸດໃຈທີ່ໄດ້ພົບລາວໃນແບບທີ່ວິເສດສຸດໆ. ຈາກນັ້ນລາວໄດ້ຫວຽວເບິ່ງຮອ ບໆແລະສິ່ງໃສວ່າທິດທາງໃດທີ່ຈະຕ້ອງໄປຫາຜູ້ຄົນຂອງລາວ. ໃນຂະນະທີ່ລາວ ຫວຽວເບິ່ງລາວໄດ້ເຫັນຄວາມແບກໃຈຂອງລາວ, ມີທີ່ສວຍງາມໄດ້ໂດດລົງມາຈາກພື້ນດິນປະມານສີ່ຕີນ, ຊື່ນ້ອມີໄປທາງ ໜ້າ. ໃນຂະນະທີ່ລາວກ້າວໄປຫາມັນ, ສິ່ງໃສວ່າມີທີ່ລາວເຫັນນັ້ນແມ່ນຂອງແທ້ຫລືບໍ່, ມັນໄດ້ຍ້າຍໄປຂ້າງ ໜ້າ ລາວ. ລາວກ່າວກັບຕົວເອງແລະຕິດຕາມມັນເປັນເວລາເກືອບມື້ແລະກາງຄື ນ. ເມື່ອລາວຍ້າຍມືສືບຕໍ່ເຄື່ອນໄຫວ, ເມື່ອລາວຍັງຍືນຢູ່, ມືຍັງຍືນຢູ່. ໃນທີ່ສຸດມືກໍ່ຢຸດຢູ່ເທິງນໍ້ ົ່າ ພຸທີ່ເຍັນ. ລາວດີ້ມຈົນກະຫາຍນໍ້ ົ່າ. ເມື່ອລາວເງິຍ ໜ້າ ຂຶ້ນເບິ່ງແລະຮູ້ວ່າມີໄດ້ຫາຍໄປ, ລາວໄດ້ເຫັນຈາກທາງຫລັງຂອງບ່ອນທີ່ມີດິນຊາຍໃກ້ໆນັ້ນ, ບ່ອນຕັ້ງຄ້າຍຂອງຄ້າຍ.

ມາຮອດຄ່າຍລາວເຫັນວ່າປະຊາຊົນຂອງລາວ ກຳ ລັງອະທິຖານຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າ ນຳ ລາວກັບຄືນມາສູ່ພວກເຂົາຢ່າງບອດໄພ. ລາວຍັງໄດ້ຄົ້ນພົບຜູ້ລ່າອີກຄົນ ໜຶ່ງ

ຢູ່ໃນບັນດາຜູ້ທີ່ອະທິຖານເພື່ອລາວ. ລາວກໍ່ໄດ້ສູນເສຍໄປແລະພຣະເຈົ້າກໍ່ໄດ້
ນຳ ລາວກັບຄືນໄປຫາຄອບຄົວຂອງລາວດ້ວຍວິທີທີ່ ໜ້າ
ສັງເກດ. ໂດຍໄດ້ຕິດຕາມການເດີນທາງທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງ,
ລາວໄດ້ພົບເຫັນຕົວເອງຫາຍຕົວໄປໃນທະເລຊາຍ,
ແລະໄດ້ຄົ້ນຫາຕະຫຼອດຄົນຊອກຫາທີ່ບໍ່ມີປະໂຫຍດຕໍ່ຄ່າຍ. ເມື່ອຮອດອາລຸນ
ພິມໄດ້ເຫັນຄວາມແປກໃຈຂອງລາວ, ລູກຊາຍອາຍຸແປດປີຂອງລາວ,
ໄດ້ເວົ້າກັບລາວຈາກບ່ອນໃກ້ໆ. ລາວສົງໄສວ່າເດັກຊາຍຜູ້ນັ້ນສາມາດປົກປິດໄ
ລຍະຫ່າງໆຢ່າງດຽວໄດ້ແນວໃດ. ເຖິງແມ່ນວ່າຮອຍຕີນຂອງເດັກຊາຍບໍ່ສາມາ
ດເບິ່ງເຫັນໄດ້, ແຕ່ວິໄສທັດກໍ່ແຈ່ມແຈ້ງ, ຈົນວ່າລາວໄດ້ລິ້ມຕົ້ນໄປສູ່ຕຶກ ດຳ
ບັນ, ແລະມັນກໍ່ສືບຕໍ່ໄປ,
ຈົນກວ່າລາວໄດ້ຂ້າມໄປຮອດຫີກດ່ານ. ເມື່ອຮອດຈຸດທີ 7,
ຈາກບ່ອນທີ່ເດັກຊາຍຄົນນີ້ ກຳ ລັງໂບກມື,
ລາວສາມາດເຫັນຕຶກເຕັ້ນຂອງຄ້າຍໄດ້ຕັ້ງຢູ່ຫ່າງໆ. ທັນທີທີ່ລາວໄດ້ພົບເຫັນ
ຕົວເອງຢູ່ຂ້າງຕຽງຂອງລູກຊາຍຂອງລາວທີ່ ກຳ
ລັງນອນຫຼັບຢູ່. ຈາກນັ້ນລາວຮູ້ວ່າ, ພະເຈົ້າໄດ້ໃຫ້ລາວເຫັນນິມິດ, ເພື່ອ ນຳ
ລາວໄປສູ່ຄວາມບອດໄພ.

ພວກເຮົາທັງ ໝົດ ເປັນຄືກັນກັບພວກວ່າສັດ,
ການວ່າສັດຫາສິ່ງຂອງໃນໂລກນີ້, ຂໍໃຫ້ມັນມີຄວາມຮັ່ງມີ, ຊີ້ສຽງ,
ຄວາມສະບາຍ, ເງິນ, ຄວາມສຸກ, ຄວາມ ສ່ຳ ລັດແລະສິ່ງອື່ນໆອີກ,
ດັ່ງນັ້ນພວກເຮົາລົມຄົ້ນຫາອານາຈັກຂອງພະເຈົ້າກ່ອນ. ພວກເຮົາໄດ້ຮັບການ
ສູນເສຍໃນທະເລຊາຍທາງວິນຍານຂອງໂລກນີ້. ຈິດວິນຍານຂອງພວກເຮົາຫຼື
ວນ ັ ພຣະເຈົ້າ, ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງພຣະຊົນຢູ່,
ຈົນກວ່າພວກເຮົາຮ້ອງຫາພຣະອົງດ້ວຍຄວາມສັ້ນຫວັງ,
ຈົນກວ່າພຣະເຢຊູຈະເປີດເຜີຍກັບພວກເຮົາວ່າເປັນນີ້ ັ
ພຸດແຫ່ງຊີວິດ. ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວວ່າ,
"ຂ້ອຍມາເບິ່ງແລະຊ່ວຍກູ້ຄົນທີ່ຫຼົງທາງ." ລາວຊອກຫາແກະທີ່ເສຍໄປຈົນກວ່
າລາວໄດ້ພົບມັນ. ລາວຊອກຫາເຈົ້າແລະຂ້ອຍ. ແກະໃຕ ຫນຶ່ງ
ໄດ້ສູນເສຍໄປແນວໃດ? ໂດຍການປາຖະ ໜາ ສິ່ງທີ່ຊົ່ວ,
ໂດຍການບໍ່ສົນໃຈການເອີ້ນຂອງຜູ້ລ້ຽງ,
ໂດຍການຢູ່ທາງຫວັງໃນຂະນະທີ່ຜູ້ລ້ຽງແລະຜູ້ແກະຂອງມັນກ້າວຕໍ່ໄປ,
ໂດຍການຝັງສຽງຂອງຜູ້ລ້ວງ, ຫຼືໂດຍການແລ່ນໄປທາງ ໜ້າ
ຂອງຜູ້ລ້ຽງແລະເລືອກເອົາທັງຫຍ້າລ້ຽງສັດຂອງມັນເອງ.

ລູກຊາຍທີ່ເສີຍເມີຍໄດ້ສູນເສຍໄປແນວໃດ? ລາວຕ້ອງການຄວາມເພີດເພີນ
 ທີ່ຜິດບາບຂອງໂລກ. ລາວບໍ່ຮູ້ບຸນຄຸນຕໍ່ພໍ່ຂອງລາວ,
 ລາວໄດ້ຄອບຄອງດ້ວຍຄວາມຮັກເງິນເຊິ່ງເປັນຮາກຂອງຄວາມຊົ່ວທັງ
 ຫົວ. ພະເຈົ້າຂອງໂລກນີ້ເຮັດໃຫ້ຕາຂອງລາວເຮັດໃຫ້ລາວບໍ່ສາມາດເຫັນຕົນ
 ເອງເທື່ອລະກ້າວ, ແຕ່ແນ່ນອນວ່າ ກຳ
 ລັງຫລົງໄຫຼໄປໃນຕົມໄຫຼຂອງຄວາມບາບ,
 ຫ່າງໄກຈາກພຣະເຈົ້າແລະພໍ່ຂອງລາວ,
 ຜູ້ທີ່ສືບຕໍ່ອະທິຖານເພື່ອລາວ. ໃນຂະນະທີ່ລາວລ້ຽງ ໜູ
 ແລະປະສົບຄວາມອຶດຫິວ,
 ລາວໄດ້ຕົ້ນຂຶ້ນຈາກຄວາມໂງ່ຈ້າຂອງລາວ. ລາວອອກຈາກ ໜູ ແລະນາຍ,
 ຜູ້ທີ່ບໍ່ໄດ້ອະນຸຍາດໃຫ້ລາວເອົາກະເພາະອາຫານຫວ່າງຂອງລາວເຕັມໄປດ້ວຍກ
 ະບູທູ້ທີ່ໝູໄດ້ກິນແລະກັບໄປຫາພໍ່ຂອງລາວ. "
 ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຮັດບາບຕໍ່ສະຫວັນແລະພຣະເຈົ້າ. ຂ້ອຍບໍ່ມີຄຳຄວນທີ່ຈະຖືກເອີ້
 ນວ່າລູກຊາຍຂອງເຈົ້າ." ລາວບໍ່ໄດ້ກ່າວຫາຜູ້ອື່ນແຕ່ຕົນເອງ,
 ໂດຍຍອມຮັບວ່າລາວໄດ້ເຮັດບາບ. ພໍ່ທີ່ຮັກຂອງລາວໄດ້ຕ້ອນຮັບລາວໂດຍເວົ້
 າວ່າ, " ລູກຊາຍຂອງຂ້ອຍຄົນນີ້ໄດ້ຕາຍແລ້ວ (ເປັນວິນຍານ)
 ແລະມີຊີວິດອີກ; ໄດ້ສູນເສຍໄປແລະໄດ້ພົບເຫັນ." ລູກາ 15: 11 - 32.

ສົມມຸດວ່າຜູ້ຍິງຄົນ ຫນຶ່ງ ມີເງິນ 10 ຫຼຽນແລະສູນເສຍ
 ຫນຶ່ງ. ນາງບໍ່ໄຕໂອມໄຟ,
 ກວາດເຮືອນແລະຄົ້ນຫາຢ່າງລະມັດລະວັງຈົນກວ່າລາວພົບມັນ? ແລະເມື່ອນ
 າງພົບມັນ, ນາງໄດ້ໂທຫາ ໜູ ເພື່ອນແລະເພື່ອນບ້ານຂອງນາງຢູ່ ນຳ
 ກັນແລະເວົ້າວ່າ, "
 ຈົ່ງຊົ່ນຊົມກັບຂ້ອຍ; ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ພົບເຫັນຫຼຽນທີ່ເສຍໄປຂອງຂ້າພະເຈົ້າ." ລູ
 ກາ 15: 8 - 10.

ນາງມາຮືແລະໂຍເຊັບໄດ້ສູນເສຍພຣະເຢຊູໃນພຣະວິຫານທີ່ເຢຣູຊາເລັມ,
 ແລະໄດ້ຊອກຫາພຣະອົງເປັນເວລາສາມມື້,
 ຈົນກວ່າພວກເຂົາຈະພົບພຣະອົງ. ຫລາຍພັນຄົນຂອງສະມາຊິກຄຣິສຕະຈັກ
 ທີ່ມີຄວາມຈິງໃຈຍັງຫລົງຫາຍ,
 ຄືກັບທີ່ພຣະຄຣິດເປັນຫວ່າງ. ພວກເຂົາບໍ່ເຄີຍພົບເຫັນພຣະອົງແທ້ໆ,
 ບໍ່ເຄີຍເກີດອີກເທື່ອ ຫນຶ່ງ ໂດຍຜ່ານພຣະ ຄຳ ແລະພຣະວິນຍານບໍລິສຸດ,
 ໂດຍການຍອມຮັບເອົາພຣະເຢຊູໃຫ້ເປັນຜູ້ຊ່ອຍໃຫ້ລອດຂອງພວກເຂົາ. ພວ
 ກເຂົາຫລົງທາງໄປໃນລາຊະອານາຈັກຂອງພຣະເຈົ້າ,

ເພາະວ່າພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວວ່າ:

"ຈົ່ງກັບໃຈເພາະອານາຈັກສະຫວັນໃກ້ເຂົ້າມາແລ້ວ." ມັດທາຍ 3: 2"
ເວັ້ນເສຍແຕ່ວ່າມະນຸດຈະເກີດມາອີກ,
ລາວຈະບໍ່ເຫັນອານາຈັກຂອງພຣະເຈົ້າ." ໂຍຮັນ 3: 3 ຈົ່ງ ຈໍາ ໄວ້ວ່າ,
ພຣະເຢຊູຍັງ ກໍາ ລັງຊອກຫາຄົນທີ່ຫຼົງທາງຢູ່.

ລາວ ກໍາ ລັງຊອກຫາທ່ານຢູ່, ແລະຖ້າທ່ານ ກໍາ ລັງຊອກຫາພຣະອົງ,
ທ່ານຈະປະສົບກັບການປະຊຸມທີ່ມີຄວາມສຸກທີ່ສຸດໃນຊີວິດຂອງທ່ານ. ບາງທີ
ທ່ານອາດຈະສູນເສຍຄວາມສະຫງົບສຸກ, ຄວາມບໍລິສຸດ,
ຄວາມສຸກຂອງທ່ານຈາກການໃຫ້ອະໄພບາບ,
ປະຈັກພະຍານຂອງທ່ານຕໍ່ພຣະເຈົ້າແລະມະນຸດ. ຄົ້ນຫາຈົນກວ່າທ່ານຈະພົບ
ມັນໃນພຣະເຢຊູ. ບາງທີທ່ານອາດຈະສູນເສຍສຸຂະພາບ, ຕໍາ ແໜ່ງ, ວຽກ,
ລາຍໄດ້ຂອງທ່ານຫຼືອາດຈະເປັນເງິນຂອງທ່ານ. ເອົາບັນຫາ,
ຄວາມເຈັບປວດໃຈຂອງເຈົ້າມາຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຜູ້ທີ່ສາມາດຟ້າງຜູ້ທຸກສິ່ງ
ທຸກຢ່າງໃຫ້ເຈົ້າ, ສິ່ງໃດກໍ່ຕາມ. ແຕ່ຈົ່ງຈື່ໄວ້ວ່າ
"ຜູ້ໃດທີ່ຍາກຊ່ວຍຊີວິດຂອງລາວຈະສູນເສຍຊີວິດຂອງລາວແຕ່ຜູ້ໃດທີ່ສູນເສຍ
ຊີວິດຂອງຂ້ອຍເພື່ອຂ້ອຍຈະລອດຊີວິດຂອງລາວ." ລູກາ 9: 24.
ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບທົ່ວໂລກ,
ແລະສູນເສຍຈິດວິນຍານຂອງທ່ານເອງທີ່ມີຄ່າຫລາຍກວ່າຊັບສິນບັດທັງ ໝົດ
ຂອງໂລກນີ້.

ພວກເຮົາທຸກຄົນ, ໂດຍບໍ່ມີຂໍ້ຍົກເວັ້ນ, ສູນເສຍທັງ ໝົດ
ແລະສິ້ນຫວັງເພາະບາບຂອງພວກເຮົາ. "
ຖ້າພວກເຮົາອ້າງວ່າຕົນເອງປາດສະຈາກບາບ,
ພວກເຮົາຫລອກລວງຕົວເອງ,
ແລະຄວາມຈິງບໍ່ຢູ່ໃນພວກເຮົາ. ຖ້າພວກເຮົາອ້າງວ່າພວກເຮົາ ບໍ່ໄດ້ເຮັດຜິດ,
ພວກເຮົາຈະເຮັດໃຫ້ພຣະອົງເປັນຄົນຕົວະ, ແລະຖ້ອຍ ຄໍາ
ຂອງພຣະອົງບໍ່ມີບ່ອນໃດໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ." 1 ໂຍຮັນ 1: 8, 10.

ບໍ່ແມ່ນ ຫນຶ່ງ ໃນພວກເຮົາ, ຈໍາ ເປັນຕ້ອງຢູ່ໃນສະພາບທີ່ສູນຫາຍໄປ. "
ເພາະບຸດມະນຸດໄດ້ສະແຫວງຫາແລະຊ່ວຍຊີວິດຜູ້ທີ່ຫຼົງທາງ." ລູກາ 19: 10.
ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຢູ່ໃກ້ເຈົ້າ, ແລະຖ້າເຈົ້າສະແຫວງຫາພຣະອົງ,
ເຈົ້າຈະພົບພຣະອົງ, ແຕ່ເຈົ້າຕ້ອງເຮັດໃນຕອນນີ້. "
ຊອກຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນຂະນະທີ່ພຣະອົງສະຖິດຢູ່ໃກ້." ເອຊາຍາ 55: 6

ໃຈໄດ້ວ່າຜູ້ສະແຕວງຫາພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດແລະຄົນບາບທີ່ຊອກຫາ,
ຈະພົບກັນຕະຫຼອດເວລາ. ຖ້າທ່ານຊອກຫາພຣະອົງ,

ທ່ານຈະພົບພຣະອົງ. ມັດທາຍ 7:

7

ເມື່ອທ່ານໄດ້ພົບພຣະອົງແລະຍອມສະຫຼະຊີວິດ, ຄວາມປະສົງຂອງທ່ານ,
ແລະອະນາຄົດຂອງທ່ານຕໍ່ພຣະອົງ,

ຈາກນັ້ນພຣະອົງຜູ້ວັງທີ່ດີຂອງຜູ້ແກະຈະ ນຳ

ທ່ານໄປສູ່ທັງຫຍ້າວັງສັດຂງວແລະເຂົ້າສູ່ຊີວິດນິລັນດອນ. ເພງສັນລະເສີນ 2

3: 2 ທ່ານຜູ້ທີ່ຫຼົງທາງ, ຮ້ອງຫາພຣະອົງດຽວນີ້. ຢ່າລັງເລ, ເພາະວ່າ"

ທຸກໆຄົນທີ່ຮຽກຮ້ອງພຣະນາມຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ຈະລອດ." ກິດຈະການ
2: 21.

ອອກມາ

ອອກຈາກການປົກຄອງຂອງບາບ. ອອກຈາກການຄອບຄອງຂອງຊາຕານ.

ພຣະເຢຊູຊົງເປັນກະສັດແລະເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ອານາຈັກແຫ່ງຄວາມມັດໄ

ດ້ຖືກເອົາຊະນະໂດຍພະເຢຊູກະສັດແຫ່ງຄວາມສະຫວ່າງແລະກະສັດແຫ່ງຄວາ

ມສະຫງົບສຸກ. ອອກຈາກການເປັນຂ້າທາດຂອງບາບ,

ການເປັນຂ້າທາດຂອງຊາຕານ. ພຣະເຢຊູໄດ້ມາເພື່ອປົດປ່ອຍທ່ານ. ລາວໄດ້ຈ່

າຍຄ່າໂຖໃນຕົ້ນໄມ້

Calvary. ພຣະອົງໄດ້ສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອໃຫ້ທ່ານໄດ້ປົດປ່ອຍທ່ານ. ຄາລາຕາຍ

5: 1, ເຮັບເລີ 2: 14 - 15.

ອອກຈາກຄວາມເປັນຂ້າທາດແຫ່ງຄວາມຢ້ານກົວ,

ຄວາມຢ້ານກົວຂອງຄວາມຕາຍ,

ໂດຍທີ່ຊາຕານໄດ້ກັກຂັງທ່ານໄວ້ໃນຄວາມເປັນຂ້າທາດຕະຫຼອດຊີວິດຂອງທ່າ

ນ. ພຣະເຢຊູໄດ້ເອົາຊະນະບາບແລະຄວາມຕາຍແລະໄດ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນຢ່າງ

ເປີດເຜີຍກ່ຽວກັບພວກເຂົາຢູ່ເທິງໄມ້ກາງແຂນ,

ບ່ອນທີ່ພຣະອົງໄດ້ສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອທ່ານແລະຂ້າພະເຈົ້າ. ລາວໄດ້ເຂົ້າສູ່ໂລກ

ແຫ່ງຄວາມຕາຍແລະເອົາຊະນະຄວາມຕາຍ. ລາວໄດ້ລຸກຂຶ້ນຈາກຫລຸມສົບເພື່ອ

ມີຊີວິດຕະຫຼອດໄປ. ພວກເຮົາມີຊີວິດຢູ່ ເພາະວ່າພຣະອົງຊົງພຣະຊົນຢູ່. ພວກ

ເຮົາຖືກຄຶງແລະຕາຍໄປທົ່ວໂລກ,

ບາບແລະຕົນເອງເພາະວ່າພຣະເຢຊູຖືກຄຶງແລະຖືກຕາຍຢູ່ໃນບ່ອນຂອງພວ

ກເຮົາ. ແຕ່ພຣະອົງໄດ້ລຸກຂຶ້ນເພື່ອຄວາມຊອບ

ທ່າ

ຂອງພວກເຮົາວ່າໂດຍທາງພຣະອົງພວກເຮົາຈະມີຊີວິດນິລັນດອນ. ໂລມ 4: 25.

ຊາຕານ, ເຊິ່ງເຄີຍເປັນທູດສະຫວັນທີ່ປົກປ້ອງ, ທູດສະຫວັນທີ່ເຜົ່າລະວັງ, ໄດ້ຍົກຕົວເອງສູງກວ່າພຣະເຈົ້າແລະກ່າວວ່າ," ຂ້ອຍຈະຂຶ້ນໄປເທິງຊັ້ນເມກ; ຂ້ອຍຈະເຮັດໃຫ້ຕົວເອງເປັນພະເຈົ້າອົງສູງສຸດ." ແຕ່ພະເຈົ້າກ່າວວ່າ" ເຈົ້າຖືກ ນຳ ລົງໄປສູ່ບ່ອນຝັງສົບ, ໃນຊຸມເລິກ." (ອິດສະຍາ 14: 12 - 16).

ຊາຕານພະເຈົ້າແລະກະສັດຂອງໂລກນີ້ຖືກເອົາລະນະ. ພະອົງບໍ່ສາມາດປົກຄອງມະນຸດຊາດອີກຕໍ່ໄປຍົກເວັ້ນແຕ່ພວກເຂົາຍອມຢູ່ໃຕ້ ອຳນາດຂອງພວກເຂົາເອງໂດຍບໍ່ມີອິດສະຫຼະ.

ພຣະເຈົ້າບອກພວກເຮົາໃຫ້ອອກຈາກພາຍໃຕ້ການປົກຄອງຂອງບາບແລະຊາຕານ. ພະອົງໄດ້ແຕ່ງຕັ້ງພະເຍຊູໃຫ້ເປັນຜູ້ປົກຄອງມະນຸດແລະເປັນກະສັດທັງໝົດ. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກ່າວວ່າ, "ສະນັ້ນ, ຈົ່ງອອກມາຈາກພວກເຂົາແລະແຍກອອກຈາກກັນ." 2 ໂກລົນໂທ 6: 17.



ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ້. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ ຫລືບັບບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za

ຖ້າທ່ານພົບຄວາມລອດໃນພຣະຄຣິດ,
 ຫລືໄດ້ຮັບພອນຢ່າງອື່ນຈາກວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດຂອງພວກເຮົາ,
 ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບ. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈ ພະເຈົ້າ ກັບທ່ານ,
 ແລະຈື່ທ່ານຕື່ມອີກໃນ ຄໍາ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ສໍາ
 ລັບວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດ, ປຶ້ມແລະແຜ່ນພັບພຣິຫຼາຍກວ່າ 540
 ພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ພວກເຮົາ :

ຫົວໃຈຂອງມະນຸດ



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)